
Verenigingenoverleg 25 april 2024. 

Afmeldingen: You name it en MKV. 

Aanwezig: Sjef van Stratum taekwondovereniging, Edwin vd Mortel, Ine van Ansem 

handboogvereniging, Benny Mens oranjecomité, Lia van Beek fanfare st Cecilia, Henny Bukkems en 

Harry Bouten Heemkundekring, Rianne Roesink KVW Milheeze, Marjan van Bommel, Hilde vd Elsen 

Helma Bankers EHBO Milheeze, Thea Nelissen KBO Milheeze, Joost vd Bosch Soos Sowieso en 

Wandelvierdaagse, Christian Thomassen, en Willemien Relou van Motorvereniging Laurentia, Janko 

Akkers GAOZ en Sjoerd Aarts Milheezer Boys, Ingrid Willemsen Kwizzuth, Martha vd Heuvel 

dorpsondersteuner Milheeze.  

Verzoek: doorgeven als uitnodiging voor de verenigingenavond niet ontvangen is om te checken of 

alle contactgegevens nog kloppen.  

Actiepunten uit vorige notulen:  

- Omgevingsvisie/dorpsvisie ligt nog steeds bij de gemeente om dit tot een gebiedsvisie te 

vormen. Op 17 juni komt wethouder van Zeeland om toelichting te geven op deze 

gebiedsvisie in de vergadering van het bestuur van het Dorpsoverleg.  

- Folder met brede informatie ligt bij de Schans bij de ingang 

Geen overige opmerkingen over de notulen zijn bij deze vastgesteld. Dank aan Niels vd Berkmortel 

voor de notulen. 

Janko Akkers over MegaMillusManifestatie: 

- 2 juni een breed gedragen dorpsdag georganiseerd. Aanleiding is omdat in de hele gemeente, 

in alle dorpskernen een ondernemingsdag wordt georganiseerd voor ondernemers, agrariërs 

en verenigingen.  

- Willem Kuunders, Rick Manders, Janko Akkers, Ruud vd Elsen, Marjan van Bommel, Mieke 

Beekmans en Jan Manders vormen de organisatie. 

- Er zijn 28 verenigingen aangeschreven, er zijn 18 verenigingen die aansluiten bij deze 

manifestatie. Hiermee wordt laten zien dat de kern Milheeze een actieve gemeenschap is. Te 

zien zijn o.a: 

o Muziekuitvoeringen 

o Demonstratie van de sport 

o Etc.  

- Het terrein bij van Kessel Olie en de grond van de familie Relou daarachter is ingedeeld. 

Iedereen heeft een passende plek die dag.  

- Binnenkort neemt de organisatie contact op met de contactpersonen om de laatste details 

door te spreken.  

- Er is veel marketing rondom het evenement, ook op de socials is veel te zien. Inmiddels is ook 

een website in de lucht. 

- Hopelijk wordt het een succesvolle dag en daarmee Milheeze goed op de kaart te kunnen 

zetten.  

  



Ronald van de Ven en Tom Kuijpers over Ons Gemert-Bakel: (www.onsgemertbakel.nl)  

Introductie door Lianne Lenssen:  

- Website is een initiatief van de gemeente Gemert Bakel om de verenigingen maar ook 

ondernemers zich daarop te presenteren. 

- Reden is dat veel verenigingen een eigen website hebben. Het doel van de website van ‘ons 

Gemert-Bakel’ is een clustering van alle verenigingen in Gemert Bakel.  

- Het dorpsoverleg heeft als vraag gekregen om een ‘buurtverbinder’ te zoeken om de website 

te vullen.: 

o Geen vrijwilliger gevonden om dit volledig te doen. Wel is Ronald van de Ven bereid 

gevonden om voorwerk te verrichten en te zorgen voor verbinding binnen de kern 

Milheeze en hier ruchtbaarheid aan te geven.  

Ronald geeft een demonstratie van de website: 

- Website is een soort ‘communitytool’ met prikbord, agenda, verenigingsinformatie, oproepen 

etc. Alles is er op gericht om de interactie tussen bewoners van de gemeente Gemert Bakel te 

bevorderen.  

- De bedoeling is dat dit een breed gedragen, niet commercieel platform wordt voor allerlei 

informatie uit Gemert-Bakel. 

- Op actuele vraagstukken, ontwikkelingen en doelen die gesteld zijn geeft de website een 

stukje antwoord.  

Verzoek om als vereniging de website te bekijken en het stukje voor de eigen vereniging toe te 

voegen en actief deel te nemen. 

Vragen rondom aanmelding of technische hulpvragen kunnen gesteld worden aan Ronald van de Ven. 

Rondvraag: 

- Joost van den Bosch vanuit Soos > zijn er nog signalen van vandalisme of andere 

problematieken die er spelen bij jeugd van de Soos? Maak deze dan kenbaar bij Joost. Het is 

voor de Soos niet altijd duidelijk of het gaat om Soosjeugd en soms wordt het altijd op de 

Soosjeugd afgeschoven terwijl dit niet altijd waar is.   

- Thea Nelissen > huisjes achter de Berken bij de beweegtuin worden ‘bevolkt’ door jeugd die 

daar rondhangt, drugs gebruikt en er zelfs overnachten. Altijd politie bellen als dit aan de 

hand is. 

- Benny Mens vanuit Sinterklaas en Oranje-comité > er wordt normaal gesproken collecte 

gehouden voor de twee evenementen die dit comité organiseert. Organisatie wil dit volgende 

keer op een andere manier aanpakken door vanaf januari 2025 kerstbomen voor een 

vergoeding op te halen en af te voeren naar de milieustraat. Bij deze maken zij dit kenbaar. 

o Mogelijkheid om een via QR-code toch geld te doneren als mensen een kunstboom 

hebben staan.  

o Melding maken op Ons Gemert Bakel om dit dan in de nieuwsbrief op te nemen!  

 

 

http://www.onsgemertbakel.nl/

